
       

Zápisnica  z 8. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kračúnovce zo 

dňa 30. 08. 2023 

 
 

Prítomní:      1.  Michal Boleš – starosta obce  

      2.  Mgr. Jozef Kozák – hlavný kontrolór obce 

      3.  Jozef Bandžak 

      4.  PaedDr. Branislav Baran, MBA                                          

                       5.  Patrik Čabala 

              6.  Ing. Dominik Hažer 

      7.  Ján Talian 

              8.  Pavel Tkáč  

 

Neprítomní:   1. Mgr. Martin Jurč      

 

Viď prezenčná listina. 

  

Program:   

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Informatívna správa o výchovno-vyučovacích výsledkoch za školský rok 2022/23 

a príprava na školský rok 2023/24 v MŠ, ZŠ 

6. Návrh VZN 2/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za poskytované 

sociálne služby 

7. Rozpočtové opatrenie č. 3 na rok 2023 

8. Makulár kroniky za rok 2021 

9. Rôzne 

10. Interpelácia poslancov 

11. Záver 

  

1. Otvorenie  

  

 Zasadnutie  obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Michal Boleš, ktorý 

prítomných privítal na zasadnutí a konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Viď uznesenie OZ. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnil poslanec Mgr. Martin Jurč 

a poslanec Ján Talian sa ospravedlnil, že bude meškať 10 minút. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         5 2 



   2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

  

Za zapisovateľku bola určená Bc. Viera Bartošová. Za overovateľov zápisnice boli  

určení  PaedDr. Branislav Baran, MBA a Ing. Dominik Hažer. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

 

    3.  Schválenie programu zasadnutia 

  

 Starosta obce predložil prítomným poslancom program  zasadnutia.  K návrhu programu 

OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia jednohlasne schválili. Viď 

uznesenie OZ.  

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

5 5 0 0 0 

  

   4.  Kontrola plnenia uznesení 

  

 - uznesenie č.  95/7/2023 - OZ v Kračúnovciach odporúča starostovi obce,  aby vstúpil 

do konania o potvrdení vydržania cez civilné mimo sporové konanie vo veci vysporiadania 

futbalového ihriska – uznesenie splnené  

   - uznesenie č. 96/7/2023 – OZ v Kračúnovciach odporúča starostovi obce vypracovať 

dotazník a urobiť prieskum v obci vo veci odovzdania kanalizácie a ČOV Kračúnovce do 

vlastníctva VVS a poslanci vo svojom volebnom obvode doručia a oboznámia občanov 

s dotazníkom v termíne do 21. 08. 2023 – uznesenie čiastočne splnené , bližšie informácie budú 

uvedené v bode 9. 

 

5. Informatívna správa o výchovno-vyučovacích výsledkoch za školský rok 2022/23 

a príprava na školský rok 2023/24 v MŠ, ZŠ 

 

Starosta obce privítal riaditeľku MŠ Mgr. Máriu Girmalovú a riaditeľa ZŠ Mgr. Jozefa 

Motýľa a udelil im slovo. 

  Mgr. Mária Girmalová, riaditeľka MŠ predniesla prítomným vypracovanú správu 

o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023. V spomínanej správe sa uvádzajú 

predovšetkým údaje o počte detí, zamestnancov, údaje o študijných odboroch, o plánoch, 

o aktivitách a projektoch MŠ. Uviedla, že v priebehu školského roka boli zakúpené nové 

šatníkové skrinky pre deti, vymenil sa plynový kotol , na školský dvor pribudli nové preliezky, 

v detských umyvárňach sa upravila omietka a doplnili sa didaktické  a pracovné pomôcky. 

Uviedla, že je potrebné vymeniť všetky umývadla a zrekonštruovať umyvárne. Oboznámila 

prítomných, že prevádzka MŠ bola otvorená počas letných prázdnin v trvaní dvoch týždňov. 

Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023 v MŠ tvorí prílohu k 

zápisnici. Poslanci správu vzali na vedomie. Viď uznesenie OZ. 

  Mgr. Jozef Motýľ, riaditeľ ZŠ predniesol prítomným vypracovanú správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023. V spomínanej správe sa uvádzajú údaje o rade 



školy, zamestnancoch ZŠ, údaje o počte žiakov, o dochádzke, správaní a prospechu. Ďalej 

údaje o študijných odboroch, plánoch, aktivitách, projektoch a úspešnosti žiakov. Vyzdvihol 

prácu pedagogických aj nepedagogických zamestnancov školy, Rade školy aj Rade rodičov 

a tiež zriaďovateľovi – Obci Kračúnovce.  Na záver uviedol, že finančné prostriedky na ŠJ ZŠ 

a ŠKD sú nepostačujúce a žiada OZ, aby sa pri schvaľovaní rozpočtu navýšila dotácia pre 

školské zariadenia. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023 v ZŠ 

tvorí prílohu k zápisnici. Poslanci správu vzali na vedomie. Viď uznesenie OZ. 

- PaedDr. Baran, MBA – OZ schválilo 100 % finančných prostriedkov na ŠJ ZŠ a ŠKD, tento 

balík je prepočítaný na mzdy, tovary a služby podľa počtu žiakov, niekedy sa schvaľovalo 

menej percent a bolo to postačujúce, vždy súhlasím so 100 % 

- Mgr. Motýľ – rodičia sa zaujímajú, prečo musia platiť režijné náklady a načo sa tie peniaze 

používajú 

- PaedDr. Baran, MBA – tieto náklady sú dané zákonom, rodičom je potrebné konkrétne 

napísať, čo sa zakúpilo a predložiť buď na Rade školy alebo Rade rodičov k nahliadnutiu 

- Mgr. Kozák – multifunkčné ihrisko je v katastrofálnom stave, na detskom ihrisku je blato 

ak poprší 

- PaedDr. Baran, MBA – uviedol, že tiež je tam potrebné nastaviť svetlá 

- Mgr. Motýľ – nie je nikto, čo by sa o to staral, raz za 10 rokov sa vymieňa tráva na ihrisku 

 

     Prítomní Neprítomní 

         6 1 

 

 

6. Návrh VZN 2/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za 

poskytované sociálne služby  

 

 Návrh VZN 2/2023 predniesol starosta obce. Upravila sa  výška úhrady za 

opatrovateľskú službu v súlade zo zákonom a VZN č. 1/2012 bolo zrušené. Starosta obce 

oboznámil, že od 15. 9. 2023 musí obec zamestnať terénnu pracovníčku, na základe žiadosti 

občana o posúdenie odkázanosti na sociálnu službu.  

Obecné zastupiteľstvo v Kračúnovciach podľa § 4 § 6 a 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

uznáša sa na VZN 2/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za poskytované 

sociálne služby. 

Hlasovanie:    

Za: 6 Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, MBA, 

Patrik Čabala, Ing. Dominik Hažer,  Ján Talian, 

Pavel Tkáč 

Proti:   0  

Zdržal sa:   0  

Neprítomní:   1 Mgr. Martin Jurč 

Nehlasoval:   0  

 

 

  7.  Rozpočtové opatrenie č. 3 na rok 2023 

 



Rozpočtové opatrenie č. 3 za rok 2023 predložila p. Bartošová, pracovníčka Ocú. 

Uviedla, že bolo zverejnené v stanovenej lehote. V príjmovej a výdavkovej časti sa rozpočet sa 

navýšil o 38.842,- €. Starosta obce dal hlasovať za rozpočtové opatrenie č. 3 za rok 2023. Viď 

uznesenie OZ.  Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 2 na rok 2023 tvorí prílohu k 

zápisnici. 

  Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

  

8.  Makulár kroniky 2021 

 

 Starosta obce udelil slovo p. Ivete Hajdovej – kronikárke obce. P. Hajdová uviedla, že 

kroniku spracuje najneskôr do konca januára. Výročné správy starostu obce, Jednoty 

dôchodcov, MŠ a ZŠ sú veľmi dobre spracované a čo s týka OFK a DHZ dlho sa čaká za 

správami. Oboznámila prítomných, že z pracovných a časových dôvodov sa vzdáva funkcie 

kronikárky. 

- Mgr. Kozák – bol by som rád, keby p. Hajdová pokračovala v tejto funkcii, s písaním má 

skúsenosti a informácie vie dobre spracovať, všetci prijímatelia dotácií musia podať 

výročnú správu o činnosti 

- Boleš – aby sa uľahčila práca kronikárky a nemusela sa dožadovať výročných správ, obec 

bude zverejňovať tieto správy na webovom sídle obce, kde budú dostupné aj pre občanov 

 

9.  Rôzne 

 

V bode 9 bolo prerokované: 

 

- Informácia k žiadosti o preplatenie nákladov na energie za mesiac máj a jún  

- Informácia o poskytnutí dotácie PSK v sume 3.500,- € - hračky MŠ 

- Informácia o zakúpení konvektomatu, nových regálov , oprava elektriny a rozvodná 

skriňa pre ŠJ ZŠ 

- Informácia o vymaľovaní umyvárne a WC v MŠ 

- Vodovod – pozemok na vodojem je už vo vlastníctve obce, projekt na územné konanie 

je pripravený, po nadobudnutí právoplatnosti sa bude pokračovať v stavebnom konaní 

- ČOV – 4 poslanci dotazníky doniesli, niektorí občania dotazníky priniesli osobne,  asi 

polovica občanov dotazníky neodovzdala 

-PaedDr. Baran, MBA – ja som dal návrh, aby sa tie dotazníky rozdali, určite by som 

pár vecí v texte zmenil, cieľom bolo zistiť ako sa občania pozerajú na túto vec, občania 

sú ochotní si priplatiť, len aby ČOV ostala majetkom obce. Navrhol dať vypracovať 

audit na ČOV, čo je potrebné opraviť, aby nedochádzalo k haváriám, identifikovať siete, 

ktoré sú v zlom stave . Poslanci za tento návrh hlasovali. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 



- Bandžak – chýbala vonku schránka, niektorí nestihli odniesť dotazník na Ocú 

- Boleš – výzvy na rekonštrukciu ČOV sú do 1000 obyvateľov alebo na spojenie obcí,  

  máme možnosť podať žiadosť spolu s obcou Lúčka, veľa času neostáva 

- Mgr. Kozák – poďakoval poslancom za doručenie dotazníkov, za priamy kontakt 

  s voličmi, podporil návrh na vypracovanie auditu a odporúča OZ vstúpiť do  

  spoločného projektu s obcou Lúčka 

- Talian – občania si radi priplatia, len aby sa ČOV neodovzdala, stretával sa s otázkou 

  prečo sa na ČOV púšťajú fekály 

Poslanci hlasovali za návrh vstúpiť do spoločného projektu s obcou Lúčka na rozšírenie 

ČOV a spoločnej kanalizácie. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

- Odpredaj budovy súp. č. 150 – znalecký posudok je vypracovaný, cena nehnuteľnosti 

67.800,- € 

-Bandžak – zaujímal sa čo bude s nájomníkmi 

Poslanci s predajom nehnuteľnosti súhlasili. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

- Žiadosť p. Jozefa Mička o peňažný príspevok na rekonštrukcie kúpeľne v nájomnom 

byte súp. č. 352  - preplatenie nákladov 

-Mgr. Kozák- nájomca nesmie vykonať zmeny a rekonštrukciu v nájomnom byte bez 

 súhlasu vlastníka  

Poslanci nesúhlasili s preplatením nákladov rekonštrukcie na základe porušenia 

nájomnej zmluvy. 

- Žiadosť p. Moniky Partilovej o rekonštrukciu strechy v nájomnom byte súp. č. 50 – po 

tváromiestnom šetrení finančnej komisie poslanci schvaľujú rekonštrukciu strechy. Viď 

uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

- Rekonštrukcia DN – pri rekonštrukcii vznikli práce naviac , dlažba bola položená do 

hliny, teraz sa dal urobiť výkop , ktorý sa zhutní a potom sa začne s pokládkou dlažby, 

je nutné vymaľovať DN zvnútra 

-PaedDr. Baran, MBA – pri takýchto nečakaných situáciách, je potrebné zvolať   

 poslancov 

 

      10.  Interpelácia poslancov 

 

 V bode 10 vystúpili títo poslanci: 

  



- PaedDr. Baran, MBA – občania majú záujem o video záznamy z OZ 

 - Tkáč – koľko ľudí to chce?  

- Mgr. Kozák – areál ZŠ, ide o ochranu majetku obce 

- Boleš – verejne prístupné miesta, ktoré boli zrealizované cez dotácie nesmú byť   

   uzamknuté  

       - Bandžak – kto je zodpovedný  za ihrisko, ak si tam niekto zlomí nohu 

 - Mgr. Kozák – na ihrisku je prevádzkový poriadok 

 - PaedDr. Baran, MBA – zistiť, či je možné zamykať ihrisko alebo bránu 

 

 

     12. Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta poďakoval za účasť a  zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  

  

  

         

              ..................................... 

                  Michal   B o l e š  

             starosta obce   

 

 

Zapísala: Bc. Viera Bartošová         ..................................... 

 

  

 

  

Overovatelia:    1. PaedDr. Branislav Baran, MBA           ......................................  

  

                                    2. Ing. Dominik Hažer                             ......................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


